

FAB METALLİK BOYA

Məhsul haqqında: Xüsusi qətran əsaslı, istiyədavamlı son qat boyadır.

Xüsusiyyətləri: 120°C-yə qədər temperatura davamlıdır. Tez quruyur. Tətbiq edildiyi səthə möhkəm yapışır.

Tətbiq sahələri: Hər növ metal avadanlıqlarda dekorativ məqsədlə istifadə edilə bilər.

Tətbiqi: Tətbiq olunacaq səth toz, kir, pas və köhnə boya qalıqlarından tamamilə təmizlənməli və ya cilalanmalıdır. FAB Metal Boyası istifadəyə hazır şəkildədir. Tək qat şəkildə fırça, rulo və ya boya tapançası ilə səthə çəkilir. Boya tapançası ilə tətbiq edildikdə 10% nisbətində FAB Sellülozik Tiner ilə incəldilə bilər. İkinci qata ehtiyac olarsa, qatlar arasında 2-3 saat gözləmək lazımdır.

Sərfiyyat: Səthin xüsusiyyətindən asılı olaraq 1 kq. FAB Metal Boyası ilə tək qat şəkildə 10-15 m² sahəni boyamaq mümkündür.

Saxlama müddəti: Birbaşa günəş işığı düşməyən, 5-35°C-lik mühitdə, açılmamış orijinal qablarında 3 il saxlanıla bilər. Həddindən artıq isti və nəmdən qorunmalıdır.

Təhlükəsizlik tədbirləri:

S2 : Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın.

S3/7/9 : Qutunu bağlı halda, sərin və yaxşı havalandırılan yerlərdə mühafizə edin.

S24/25 : Göz və dəri ilə təmas etdirməyin.

S46 : Udulduğu halda dərhal həkimə müraciət edin, qabı və ya etiketi göstərin.

S51 : Yalnız yaxşı havalandırılan yerlərdə istifadə edin.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR.

ФАБ METALLIC PAINT

КРАСКА ДЛЯ МЕТАЛЛА

О продукте: Специальное термостойкое декоративное покрытие на основе смолы.

Особенности: Устойчив к температурам до 120°C. Быстро сохнет. Прочно прилипает к поверхности, на которую наносится.

Области применения: Может использоваться в декоративных целях во всех типах металлического оборудования.

Применение: Наносимая поверхность должна быть полностью очищена от пыли, грязи, ржавчины и остатков старой краски или отполирована. Краска для металла ФАБ готова к использованию. Наносится на поверхность в один слой кистью, валиком или распылителем. При нанесении распылителем можно разбавлять на 10% целлюлозным растворителем ФАБ ЦЕЛЛЮЛОЗНЫЙ РАЗБАВИТЕЛЬ. Если необходимо нанести второй слой, следует подождать 2-3 часа между слоями.

Расход: В зависимости от свойств поверхности 1 килограммом Краски для металла ФАБ можно покрасить в один слой площадь 10-15 м².

Срок годности: Срок хранения 3 года в невскрытой заводской упаковке при температуре окружающей среды 5-35°C, вдали от прямых солнечных лучей. Должен быть защищен от чрезмерной жары и влаги.

Меры безопасности:

Q2: Хранить в недоступном для детей месте.

S3 / 7/9: Храните коробку закрытой в прохладном и хорошо проветриваемом месте.

S24/25: Избегать попадания в глаза и на кожу.

S46: В случае проглатывания немедленно обратиться к врачу, показать контейнер или этикетку.

S51: Использовать только в хорошо проветриваемых помещениях.

ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ИСПОЛЬЗОВАНИЕ.

FAB METALLIC PAINT

PAINT FOR METAL

Description: A special heat-resistant resin-based decorative coating.

Features: Resistant to temperatures up to 120°C. Dries quickly. Adheres firmly to the surface it is applied to.

Application areas: Can be used for decorative purposes in all types of metal equipment.

Application: The surface to be applied must be completely free of dust, dirt, rust and old paint residues or polished. Paint for metal FAB is ready to use. It is applied to the surface in one layer with a brush, roller or sprayer. For spray application, it can be thinned up to 10% with cellulose thinner FAB CELLULOSIC THINNER. If it is necessary to apply a second coat, wait 2-3 hours between coats.

Consumption: Depending on the properties of the surface, 1 kg of Paint for metal FAB can be applied in a single coat on an area of 10-15 m².

Shelf life: Shelf life 3 years in unopened original packaging at an ambient temperature of 5-35°C, away from direct sunlight. Must be protected from excessive heat and moisture.

Security measures:

Q2: Keep out of the reach of children.

S3/7/9: Keep box closed in a cool and well ventilated place.

S24/25: Avoid contact with eyes and skin.

S46: If swallowed, seek medical advice immediately and show container or label.

S51: Use only in well ventilated areas.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR INCORRECT USE.